
Kommunstyrelsen 
2024-05-08 

 
Skrivelse angående uppföljning av 
beviljade trygghetsmedel 
 
Christofer Fjellner m.fl. (M) 
 
 

Angående uppföljning av beviljade trygghetsmedel  
 
På kommunstyrelsens ekonomi- och trygghetsutskott den 8 mars 2023 beslutade den 
rödgröna majoriteten att bevilja medel om 47,8 mnkr till 33 projekt över staden. Dessa 
projekt hade som uttalat syfte att vara trygghetsskapande. För att stockholmarna ska kunna se 
om syftet faktiskt uppnås behöver projekten givetvis följas upp på ett pedagogiskt och samlat 
sätt. I stadens budget för 2024 ligger ett uppdrag på kommunstyrelsen om att se över 
processen för ansökningar av trygghetsinvesteringsmedel för att säkerställa att 
investeringarna gör mest nytta och ger mest effekt för medborgarna. Det är naturligtvis bra, 
men borde ha implementerats redan när den rödgröna majoriteten beslutade att slå ihop 
trygghetsutskottet med ekonomiutskottet. Någon samlad redovisning finns alltså inte att tillgå 
i dagsläget, istället får man gå till respektive nämnds enskilda redovisningar vilket är både 
tidskrävande och svårt att hitta om man inte vet var man ska leta.  
 
Med anledning av ovanstående önskar vi därför svar på följande frågor: 

1. Vilka av projekten som beviljades medel den 8 mars 2023 har till dags dato 
genomförts? 

2. På vilket sätt har de genomförda projekten resulterat i ökad trygghet, såväl upplevd 
som faktisk? 

3. Hur mycket av de beviljade medlen har använts? Svaret ska vara uppdelat utifrån 
respektive projekt. 

4. I det fall beviljade projektmedel inte använts fullt ut, vad är då anledningen till det 
och vad händer med överskotten?
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